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Aika: 17.1.2018 
kello 18:15 

 
Paikka: Otakaari 4 

02150, Espoo  
Kiltahuone 

 
 

Läsnäolijat:   Silja Yli-Juuti, puheenjohtaja 
Atte Ahti, sihteeri 
Mikael Väisänen 
Katarina Varteva  
Visa Simola 
Mia Roslund 
Sara Kasanen 
Susanna Karlqvist 
Tuukka Harvela 
Nina Tanskanen 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
1.1 Silja Yli-Juuti julisti kokouksen avatuksi ajassa 18:22. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi. 
 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 

 
5. ILMOITUSASIAT 

5.1 Roslund ilmoitti, että Pelletin puheenjohtaja oli ainoa, joka vastasi hänen uudenvuoden 
onnitteluviestiinsä. Varteva ilmoitti saaneensa uuden LinkedIn – kaverin. 

 
6. JÄSENASIAT 

6.1 Uudet jäsenet. 
Päätös: hyväksytään hakemusten perusteella 8 uutta jäsentä 
Rakennusinsinöörikiltaan. Lista uusista jäsenistä liitteenä. 

 
6.2 Raadin palaute. 

Käytiin keskustelua kiltahuoneen “pöhinähuoneen” ovesta ja Guitar Heron rumpujen 
käytöstä. Tanskanen ja Harvela kysyvät kiltahuonevastaavien mielipidettä. Raati 
kiittää palautteesta ja ottaa sen huomioon tulevassa toiminnassaan. 

 
7. YLEISTÄ 

7.1 Kuulumiskierros 
7.1.1 Karlqvist: ärsyttää, kun ArcMap ei toimi hyvin. 
7.1.2 Ahti: menee ihan kivasti, mutta ohjelmointi tuottaa paljon työtä. 
7.1.3 Tanskanen: ihanaa että on lunta, käyn isovanhemmillani viikonloppuna. 
7.1.4 Harvela: eilen oli talvipäivä, ja nyt väsyttää. 
7.1.5 Simola: kiva kun tuli talvi. Väsyttää kun on paljon hommaa. 
7.1.6 Roslund: hyvin menee, ilmot ovat täyttyneet! 
7.1.7 Väisänen: kiva, kun talvi tuli.Harmi, että on flunssa. 
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7.1.8 Varteva: ihan ok. 
7.1.9 Kasanen: menee ihan ok, nälkä, ohjelmointi hajottaa. 
7.1.10 Yli-Juuti: ihan hyvin menee, KVTMK:n vaihto pelottaa. 

7.2 Menneet tapahtumat  
7.2.1 ENG – hengaround 

Karlqvist: tapahtuma oli onnistunut ja hodarit olivat hyviä. Yli-Juuti kiitti 
Karlqvistia. 

7.2.2 Toimarisitsit 
Yli-Juutin mielestä tapahtuma oli onnistunut ja kiitti kaikkia tapahtumasta. 

7.2.3 Talvipäivän rasti 
Simolan mukaan tapahtuma vietiin kunnialla loppuun ja fukseilla oli hauskaa, 
joskin tarjoilujen mitoituksessa esiintyi ongelmia. Rastille osallistuneiden mielestä 
oli kylmä. Yli-Juutin mukaan tapahtuma oli viime vuoteen verrattuna yhtä 
onnistunut. 
 

7.3 Toimihenkilövalinnat 2018 
7.3.1 Ysvikisälliksi: Markus Liski 

Katarina Varteva ehdotti Markus Liskiä ysvikisälliksi, ja ehdotusta kannatettiin. 
Päätös: valitaan Markus Liski ysvikisälliksi. 

7.4 Vuosijuhlaedustukset 2018 
Päätös: Roslund ja Varteva edustavat Rakennusinsinöörikiltaa YKIn 
vuosijuhlilla. 

7.5 Naamaläsyt 
Kasasen mukaan naamaläsyt ovat valmiit. Yli-Juutin mukaan läsyt voisi tulostaa 
ja laminoida. Kasanen ei tiedä osoitteita, joihin läsyt pitäisi lähettää. Sovittiin, että 
selvitetään oikea määrä ja laminoidaan/tulostetaan. 

7.6 Raatipaita 
Simola ilmoitti sijoittaneensa fuksikapteenin paidan kuvaan. 

7.7 Vuosikokous 
Yli-Juuti ehdotti vuosikokouksen ajankohdaksi 20. tai 21. helmikuuta. Päätös: 
päätetään Rakennusinsinöörikillan vuosikokouksen ajankohdaksi 20.2. klo 
17. Yli-Juuti muistutti, että budjetit ja toimintasuunnitelmat pitäisi olla valmiita 
kuun loppuun mennessä. 

7.8 Kesäpäivät 
Yli-Juuti ehdotti tekevänsä doodlen, jonka kautta päätetään sekä killan että 
raadin kesäpäivät. Doodle tulee täyttää ensi kokoukseen mennessä. 

7.9 Osoitetarrat 
Yli-Juuti ehdotti, että tilataan osoitetarroja IK-kirjekuoria varten. Kasanen ottaa 
vastuun osoitetarroista. 

7.10 Korkeakoulusopimus 
Yli-Juuti on lisännyt tapaamisen ajan kalenteriin: 30.1. Aika on sovittu ja 
kokoushuone varattu. 

 

8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA 
8.1 Ei esille tulleita asioita. 

 

9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA 
9.1 Teknologiateollisuus Ry 

Varteva kertoi saaneensa vinkin eräältä opiskelijalta, että kyseiseen yritykseen 
pitäisi ottaa yhteyttä ja kysyi raadin mielipidettä. Raadin mielipide oli kannustava. 
Sovittiin, että Varteva ottaa yritykseen yhteyttä. 

 
10. OPINTOTOIMIKUNTA 

10.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
11. FUKSITOIMIKUNTA 
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11.1 Fuksien kuulumiset 
Simola: fukseille kuuluu pääasiassa hyvää. Talvipäivässä näytti olevan hauskaa. 

11.2 ISOrekry 5.2. kiltiksellä 
Simola ja Henri Hakala ovat tehneet valmiiksi ilmoittautumislomakkeen. Ideana 
on, että Simola ja Hakala pitävät koulutuksen ja Karlqvist pitää huolen Kv-infosta. 

 

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA 
12.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
13. RUUTISET-TOIMIKUNTA 

13.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
14. EXCURSIOTOIMIKUNTA 

14.1 Enoroexcu 
Roslundin mukaan excu täyttyi niin nopeasti, että Enorolta voisi kysyä olisiko 
mahdollista tulla isommalla porukalla kun alkuun oltiin sovittu. 

14.2 Ramboll 
Roslund kertoi, että Koneinsinöörikillan kanssa ollaan suunniteltu Ramboll-
excursiota. 

14.3 Roslund pyysi kaikkia laittamaan hänelle henkilökohtaisesti viestiä, jos jotain tärkeää 
ja akuuttia asiaa ilmaantuu hänen poissaolonsa aikana. 
 

15. RAHA-ASIAT 
15.1 Laskujen hyväksyminen 

Päätös: hyväksytään liitteenä olevat laskut.  
 

16. TIEDOTUS 
16.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
17. AYY JA ITY 

17.1 Kiltakummi Mikhael Koufos 
Yli-Juuti, ilmoitti että Mikhael Koufos haluaisi tulla ensi viikon kokoukseen paikalle 
kertomaan itsestään ja AYY:sta. 

 

18. MAIK JA AA-KERHOT 
18.1 Saunailta? 

Raati suhtautui mahdolliseen saunailtaan positiivisesti. 
 

19. RIL JA TEK 
19.1 RIL:n jäsenesitteiden jakaminen 

RIL:lta oli tullut viestiä mahdollisista jäsenesitteistä. Keskusteltiin siitä, kuinka 
paljon esitteitä tarvittaisiin esimerkiksi kiltahuoneelle. 

 
20. M.E.T.A 

20.1 Yli-Juuti on lisännyt Patentti- ja rekisterihallituksen tietoihin nykyisen raadin.  
 

21. SEURAAVA KOKOUS 
21.1 Sovittiin, että seuraava kokous pidetään tiistaina 23.1. klo 17:00. 

 
22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

22.1 Yli-Juuti päätti kokouksen ajassa 19:31. 
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VAKUUDEKSI 
 
 
 
 

 
Silja Yli-Juuti Atte Ahti 
Puheenjohtaja Kirjuri-tiedottaja 


